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Излиза най-малко три пъти въ месеца. 
Абонаиентъ :.' лева годишно, 1 левъ за 6 месеца, 
на общините, училищата, кръчмите, хотелите и 

кафенетата въ окръга — безплатно. 
Венчко що се отнася до вестника да се изпраща 

до: Постоянната Комисия — Варна. 

За обявления общински и такива отъ други 
ждения се плаща: за I стр. 04 ст. на дума, . въ 

другите останали страници по 0 3 ст. на дума. 

Обявления и реклами отъ частни лица, се прие-
матъ за печатъ при износни условия. 

Официаленъ отд^лъ. 
Варненска 

Щтп Шит Кипнеш) 
9 « 2866 

81 VII. 1915 год. 
В А Р Н А . 

ОКРЖЖНО 

До г. г. Градските и Сел
ските общински Кметове. 

До Г-на Варненския" Окр. 
Управитель, Началника на 8-мо 
Полково Воено Окръжие и г. г. 
Околийските Началници за све
дение 

З а изпълнение чл. 15 отъ закона за 
носене военигЬ тегоби , Постояната Ко
мисия отправя къмъ населението на ок 
ржга следното: 

О Б Я В Л Е Н И Е 
Общинските наборни списъци за иду

щия воененъ наборъ, подлежащи на пред
варителна проверка отъ състава предви-
денъ отъ закона за носене воените тегоби 
се приеха на първа р&ка за правилни и 
редовни. 

Заявления за неправилности и нере-
довности по тия списъци се приематъ въ 
продължение на двъ- недели, сметаво отъ 
деня на обявяването. Заявленията се впис-
ватъ въ особенна книга при Постоянната 
Комисия отъ заинтересуваните лица или 
се излагатъ въ писменни прошения до г. 
Окр. Управитель, които ще се разгледатъ 
отъ състава увазанъ въ чл. 14 отъ поме
натия законъ, сл4дъ което списъците ще 
се поправятъ и прнключатъ окончателно 
— чл. 15 отъ закона. 

Обявете това на населението въ пов-Ь-
ренната Ви община и се погрижете ла му 
се даде най широка гласноспь. та да мо-
гатъ заинтересованите да изиолзоватъ пра
вото си на оплакване. 

Деньтъ на обявяването настоящето ни 
ще ни съобщите ведаага за контрола и 
редочность, което обявяване въ никой слу
чай не бива да 6-а.ле по късно отъ 7 й 
идущпй Августъ. 

Нредседатель: II. Едрецовъ 

Секр.-бирникъ: От. Калдъръмовъ 

Неофициаленъ отделъ. 
ПРОТОКОЛЪ 

№ 13 
На Варненския Окржженъ СъвЪтъ отъ 

30 й Свптемврий 1914 год. 
Трета редовна сесия отъ IX-й Избирате-

ленъ лермодъ. 

Заседанието се откри въ 2 часа сл. 
пладне въ помещението на Постояната Ко
мисия отъ Председателя Н. Стефановъ хъ 
прнсжтствието на членовете: Д. Вълкановъ 
П. Едрецовъ, Вл. Димитровъ, Д. Кондовъ, 
Д-ръ П. Ранковъ. Я. Тодоровъ, Ат. Нва-
новъ. Д. Колевъ, Н. Мариновъ, В. Т. На-
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аъровъ. Д Шиковъ, Ив. Аваляковъ, Ст. П. 
Караджовъ, Юр. Ивановъ, Я. Дянковъ, Ив. 
Наколовъ, М. Русевъ, Б Михалевъ, X Ре-
джебонъ, Б. Велевъ, Ил. Ангедовъ, В. То-
доровъ и Зл Пегровъ, а въ отсжтствието 
на Г. Пасаровъ, Д Кенковъ. Д. Милковъ, 
Вл. Куловъ и В Неголовъ ио неизвестни 
на съвета причини и Сл. Тодоровъ, който 
е въ отпускъ. 

Откриваве заседанието. 
Понеже присжтствуватъ повече отъ 

половина-а членове на Съв-ета Председа
теля обяви засятанието за открито въ 2 
часа сл. пладне. 

Прочитане, приемане и подписване 
протокола № 11. 

Прочете се и се подписа протокола 
на Окр. Съветъ отъ заседанието му на 
27-й того подъ № 11, въ тоя протоколъ 
по решение М. 55 Окржж. Съветяикъ Д. 
Шиковъ направи следнята поправка: „Де
лото заведено за зида е отъ голема важ-
ность за постояната комисия н не ф^бва 
ло тя да сменява адвоката за апелацията, 
а е требвало същия адвокатъ да продъл
жава до свършваннето на делото, който е 
билъ и запознагь коренно по д*лото". 

РЪШЕНИЕ № 65 

Разглеждание доклада на постояната 
комисия за отпущане помощи за пострада
лото население отъ наводнението въ Вар
ненския окржгъ, 

Прочете се доклада на постояною при-
ежтетвие отъ 23-того относително размера 
на загубите причинени отъ наводнението 
въ Варненския окржгъ на населението и 
помощите които требва да се отпуснатъ 
на пострадалото население отъ това. 

Даде се дума на окр. съв4тннкъ Д. 
Вълвановъ, който обясни. 

Д. Вълвановъ: Бъхъ комавдированъ 
отъ постояното присътствие да конетати-
ранъ вредите и загубите причинени на 
населението въ окркга отъ стихийното на
воднение презъ т. г. н отъ обиколката сн 

коястатирахъ че камчията 64 излезла отъ 
своето корито като е за.тела и опустоши-
ла всички посеви и произведения на на
селението въ тоя край. Най-големо впе 
ча!ление ми направи с. Каяардж, гдето 
намернхъ почти всичко опустошено и за
личено отъ наводнението. Допълни че по
стояната комисия съ сега разполаганпт* 
но бюджета си средства се е видела не
възможна да помогне на пострадалото отъ 
това наводнение население, като моли съ
вета да гласува допълни геленъ бюджетъ 
и определи окр. помощи съ копто набър 
зо да се ослужн на това население било 
съ семе, храна и пр. 

Юр. Ивановъ: Огъ доклада се вижда 
ясно каква загуба е нанеси в>д<да въ 
камчийските села, като и комисията е съ-
събрала сведения за размера на тия за
губи Всички знаемъ че наводнението бе
ше грозно и опустошително, загубите гра
мадни както и сега има хора усиротели и 
нуждающп за насжщния хлъбъ. Хуманно-
стьта налага на всеки човекъ да се при
тече на помощь на това пострадало насе
ление. Още по вече това требва да напра
ви Окр. Съсе^ь стига това да му позво
ляват ь биджетннте средства. Въ едно отъ 
миналите заседание гласувахме щото из
лишъците отъ 50ООО л. да се прияесътъ 
къмъ фонда за водоснабдяването обаче а 
днешния въпросъ има общо съ сжщия. Ка
за ни се че сме имали излпшъкъ отъ 
15ОО0О лева, обаче азъ се убедихъ отъ 
направената ми справка че сме имали та-
къвъ само 71ООО л. отъ които каго при
несохме 5ОООО л. къмъ фонда за' водоснаб
дяването остава да разполагаме само съ 
21000 л., обаче н т* ще отидатъ за раз
ни назначения като за постройка на бол
ници и пр. Следва да се разбере че не 
разполагаме съ никаква налична свободна 
сума, тогнва дохожда да се запитаме съ 
какво ще помогнемъ на тия нещастници. 
Преди да се спрймъ на цифрата която 
ще отпуснемъ за цельта, не е »ле да от-
менимъ онова си решение съ което пр^-

. несохме 50000 л. отъ излишъците къмъ 
фонда на водоснабдяването и то разбира 
се ако закона ни позволява такова отме
нение. 
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Ст. П Еараджовъ. Подържа мнението 
на Юр. Ивановъ за отменение на решение
то на Съвета относително пренасяниею на 
сумата 5ОООО л. отъ излишъците къмъ 
ронда за водоснабдяването. 

Юр. Ивановъ: Насюяв1 да се дадътъ 
отъ постояното присжтствве по обстойни 
осветления по въпроса, да не би съ при
бързано вяетото решение да се наприви 
некоя грешка. 

Д. Нълкановъ.- Добре е да се поискатъ 
обширни сведения огь секр.-бирника при 
Комисията, съ какви свободни излишъци 
разполагаме днесъ 

Секретарь-Бирника: Обеснява, че до 
момента на вземане първото решение за 
пренасянне 5ОООО л. отъ излишъците къмъ 
фонда за водоснабдяванието окр. каса е 
разполагала съ излишъци отъ 14ОООО лв* 
обаче съ известна чаеть отъ техъ ако ис
каме до реализираме извънредната часть 
на окр. бюджетъ за текущата [914 г. до 
исгичането н то ще имаме евобндни суми 
отъ излишъците само 71000 л. 

Вл Димитровъ: Въ сипка предста-
венъ отъ постояното присжтствпе еж из
броени загубите на бедни и богати по
страдали отъ наводнненпето. обаче има се 
нужда да се определятъ кои огъ техъ 
еж само бедните и на кои отъ техъ 
требва да се дадътъ средства за прехра
на и семе. Съвета требва да се занимае 
съ два въпроса: отъ где да се намерятъ 
СУМИ за цельта и на кои лица отъ постра
далите требва да се раздадътъ тия суми. 

Д. Кондовъ: Преди да се издирятъ 
средства първоначално е потребно да се 
знае каква сума е потребна за подпомага
не пострадалите отъ наводнението Требва 
да се помогне сега само на бедните и то 
по възможность още сега, понеже сезона 
за сеидбите настжпва, а отъ друга страна 
има нуясдающп се лица отъ пострадалите 
и за прехрана. Намира за целесъобразно 
за отпущане помощьта за подпомагане по
страдалото отъ наводнението население да 
се прибегне до съставянието допълнителенъ 
бюджетъ за текущата годпна, обаче треб
вало предварително да се издирятъ при
ходните източни за тоя бюджетъ. 

Юр. Ивановъ: Настоява да се обър-
немъ къмъ излишъците отъ гд*то най-бър
зо ще може да се изиълни желанието на 
окр. съветъ да отпусне необходимите по
мощи. Има държано решение за пренася
ниею отъ излишъците 5ОООО лева къмъ 
фонда за водоснабдяването, об.че не е 
мжчко щомъ като се удостовяримъ каква 
цифра ще ни требва за цельта, да отме-
нимъ първото си решение въ смисъль да 
вземемъ нуждната :ча помощь сума отъ 
5ОЗОО л. а останалата да я оставимъ съ 
назначение къмъ фонда за водоснабдяване. 

Д. Кондовъ: Требва най-напредь да 
опреде.тимъ огь какиа цифра за помощьта 
ще* ни требва и тогава да отменяваме 
първото си решеше съ коего ангажирах 
ме 5ОООО л. огъ излишъците къмъ фонда 
за водоснабдяването. 

М. Русевъ: Ако се ржков >димъ отъ 
списъка представенъ ни отъ постояното 
приежтетвче и определяме размера на 
помощьта, вЬрвамъ ще се на! ькнеме на 
големи грешки, защото има лица които фи-
гурирать вь списъка, стопани на ниг.;1 бо
гати, а въ сжщность не засели нищо и не 
пострадали, а пъкъ ще имъ отпуснемъ по
грешно помощи, когато техните ниви еж 
посеянп отъ бедни наематели, която и въ 
сжщность еж пострадали отъ наводнението. 

Ив Аваляковъ; Азъ съмъ за бързото 
изпълнение раздаването на помощьта но 
требва да се определи точно на к;»и по
страдали лица требва да се раздаде тая 
помощь. На мнение е да се възложи ра
ботата съ раздаването на помощьта на 
специална комисия. 

М. Русевъ: Исказва мнение да се из
бере комисия която да се състои отъ учи
теля, свещеника въ селото и единъ делв-
гпранъ окр. еъввтннкъ. като подъ пред
седателството на последния да се касифи-
цпратъ н раздадьтъ помощите, всекиму 
споредъ загубите 

Б. Велевъ: Констатира че се протега 
даесъ ржка за помощь отъ камчийския 
край и требва да се притечвмъ на помощь 
но споредъ сведенията изложени отъ по
стояното присътствне въ списъка неможв-
ло да се подкрепи справедливостьта, зато-
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ва изказва мнение да се избере комисия 
която справедливо да разпредели отпуща-
ната помощь на бедни и на богата сцоредъ 
загубата му. 

Юр Ивановъ: Вь огговоръ на иска-
нието на В. Велева, добави че ние нема 
да изплащаме загубите за пострадалото. 
население, а ще имъ огпусгнемъ само по
мощь и то колкото средсжата ни позво-
ляватъ. 

И Едрецовъ: Вастоява да се отпус
не помощь за пострадолото отъ наводне
нието население, коею е требвал# да ста
не много бърао и чрезъ допълнптрленъ 
бюджетъ презъ т. г защого времето е шь-
со. Предлага ком; спяга която ще се из
бере за рнздаванис помощи да се състои 
отъ учителя п свещеника въ солото и 
единъ окр. съветнвкъ и до отвърждението 
на допълнителния бюджетъ тази комисия 
да свърши своята работа по отношение 
определение лицата и .размера на ковто 
ще се даде помощьта. 

Я. Тодоровъ: Настоява да не се пра
ви разлика при раздаване на помощьта 
между богати и бедни защото |нма богати 
хора на които нивите со случили по край 
реката а ех завлечени всички, а има и 
бедни на които само една часть само очъ 
посева е завлечена.. Не съмъ съгласемъ 
да правимъ рлзлика между хората, подър-
жаиъ че изчислението яа рзздавание по
мощьта да се пресметне пропорционално 
огь нанесени!е загуби. 

Б Михалевъ: Подържа Я. Тодорова 
да се даде всекиму споредъ завлечнното 
пропорционално. 

В. Тодоровъ: Подържамъ че требвало 
да се отпустне помощь само на пострадали
те бедни. 

Ил. Ангеловъ: Ние да се движимъ въ 
кржга на средствата съ които разполага
ме и каквито можемъ да отпустнемъ за 
цельта, понеже нашигЬ средства ще стиг-
натъ само за крдйно бедните пострадали 
отъ наводнението които днесъ нематъ ед
на ока брашво въ къщата си. 

Д. Кондовъ: Не е изключена възмож-
жостьта гдето т4жкит4 семейства отъ н4-

колко члена чакатъ само на 40 декара 
които притежаватъ а пъкъ има и други 
семейства които тритежаватъ 5 декаря, а 
се състоятъ само отъ два члена, така че 
които иматъ средства да преживеятъ не 
съмъ съгласенъ да имъ се дава помощь. 
Ние требва да дадсмъ иомоще само на те
зи които нематъ и немогатъ да прежи
веятъ. Да не се взема въ съображение де
карите а положението както е пострада
ло лицето, затуй добре би било да се наз
начи комисия въ всеко пос1радало место 
състояща се отъ учптела, I общ. съвети. 
и единъ окр. сънетиикъ, която да събере 
сведения и определи точно лицата на кои
то следна да се раздаватъ помощи Тази 
комисия да има нредъ видъ семейното по
ложеше на пострадалия неговите матери
ални средства и съобразно съ това да 
определи размера на помощьта, която ще 
се даде на лицето-

М. Русевъ: Подържа казаното си по-
рано. 

П. Едрецовъ: Настоява въ днешното 
заейдание още да се занимае Съвета съ 
въпроса каква сума може да се отпусне 
и да гласуваме допълнителенъ бюджетъ, 
скедъ като да определимъ комисията на 
която може да се даде директива какь тя 
трвбва да работи 

Ив Аваляковъ; Настоява окр. съвет
ници, които ще бждатъ натоварени да 
иръдсъдателствуватъ' комисиите да прове-
ряватъ обязателно въ селата и общините 
точно положението н» пострадалите било 
по дългове било по декари и пр, за да мо
же да се издири и определи каква по
мощь заслужава пострадалото лице. 

Б. Велевъ: Изказва мнение комисиите 
конто ще бждатъ натоварени за горнята 
цъль въ разпределение на покощьта да 
вземать за норма декарите на пострадали
те лица и съразмерно гЬхъ разпределягь 
помощьта. 

Юр. Ивановъ: Нема кантаръ за раз-
давание помощьта, но преди всичко треб
ва да фиксираме сумата която ще требва 
да отпуснемъ за помощьта тр4бва да взв-
мемъ нав-напредъ решение затова после 
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да отменнмъ първото си решение което 
държахме и ангажирахме отъ излишъците 
5ОООО л. пренесахме къмъ фонда за водо- . 
снабдяванието и чакъ следъ всичко това 
ще мислимъ за избирание на комисия коя
то ще натоваримъ съ грижата 8а раздава-
ние помощьта и класифициране пострада
лите. 

Д. Вълкановъ: Требва г-да съветни
ци сега да се свърши всичко и то съ 
допълнятеленъ бюджетъ който е най-късия 
пжть за отпущание на помощьта и реали-
зпрание на цельта. Ако товаее остави за 
напредъ и то по бюджета за 1915 г. кое-. 

.то требва обезателно да стане отъ редов
ните приходи на окр. бюджетъ, то ще е 
много късно и безцелно 

Я Дянковъ: Подържа мнението на г. 
Вълканова и настоява да се отпусне по-
мощь най много 2ОО0О л. като намира че 
окр. каса съ по големи излишни суми не 
разполага. 

Вл. Димитровъ: Проучихъ въпроса за 
цитираниятъ окр. излпшъкъ отъ 14ООО > л. 
и на мнение съмъ да отпууснемъ отъ тоя 
излишъкъ за помощь за пострадалото отъ 
това наводнение население 4ОООО л. обаче 
желая да чуя и мнението на почитаемия 
съветъ. Освенъ това съмъ на мнение да 
се поиска и отъ държавата една помощь 
отъ ЮлООО л. минимумъ Като прави пред
ложение да се делегира председателя на 
постояната комисия П. Едрецовъ да хода
тайствува предъ правителството за отпу-
щането казаната помощь. 

Д. Вълкановъ: Споредъ представени
те отъ общините списъци имаме постра
дали 18ОО семейства въ които влнзатъ и 
тия които еж пострадали съ 1 до 3 дека-
ря и ония които еж пострадали съ 50—60 
па и до ЮО декари, така че не на всички 
где се има нужда за отпущане помощь. 

Д. Кондовъ: Отъ проверката която на-
правихъ по текущия окр. бюджетъ въ при
ходните и разходните му части нам4рнхъ 
че н*ма свободни и не ангажирани суми 
следователно ако се еъгласимъ съмнение
то на г. Вл. Димитрова требва да ангажи
раме неправилно сеиретарь бирника. На-

мерихъ че има свободенъ и неангаасиранъ 
излишъкъ от* 1913 г. 56430 л. и отъ то
зи излишъкъ прави предложение да се 
отпусне една сума отъ 4ОООО л. за цельта. 

Секр. Бирника: Моли окр съветъ 
днесъ да разреши въпроса за отпущание-
то на помощите, предъ когото е готовъ 
да даде каквито сведения му се поискатъ 
ващото утре щелъ да отежтетвува по еж-
дебни причени въ апелацията въ гр Русе. 
Той потвърдява че действително излишъка 
отъ 1913 г. за който става дума не е ан-
гажпранъ за специални цели. 

Д-ръ П. Ранковъ: Независимо отъ по
мощьта която ще се опустне отъ окржга 
на пострадалото население отъ наводнение
то и оная която ще се иска отъ прави
телството правя предложение да се хода
тайствува предъ правителството да разре
ши птпущаниетъ на заеми отъ Бъл. Земл. 
Банка на сжщото население подъ гаранция
та на самото правителство. Размера на 
заемите и срока на изплащанието да се 
определятъ отъ избраната комисия за раз
даването на помощи. 

Д Вълкановъ: Предлагамъ да се из
бере 7 членна комисия която да се зани
мае съ разпределението на отпуснатата 
отъ окр. каса помощь между общините 
на пострадалите места, въ Провадийската 
и Варненската околии 

Председателя: Понеже отъ направени
те дебати по въпроса за отпущание на по
страдалото отъ наводнението население по
мощь отъ окр. каса, еж уформени петь 
предложения полагатъ се на гласуване по
следователно. 

Гласувано, Окр. Съветъ съ болшинство 
Р Ъ Ш И : 

1 Разрешава да се отпуснатъ 2ОООО 
лева отъ излишъците за 1913 година които 
еж 56430 лева не ангажирани за специална 
цъль, за поиощь на пострадалото отъ на
воднението население въ Варненския окркгъ. 

2. Приема първия извънреденъ допъл
нятеленъ бюджетъ за 1914 год. на Варнен
ския окржгъ съ приходъ 200ОО лева и раз-
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ходъ 2ОООО лева съ специална предназна
чена цель—отпущание помощи на постра
далото отъ наводнението население въ Вар
ненския окржгъ. 

3. Да се делегира председателя н» по
стоянното присжтствие г П. Едрецовъ въ 
София да ходатайствува предъ правител
ството за отпущание една помощь отъ ми-
нимумъ 1ООООО лева отъ хазната за под-
помагание на пострадалите отъ наводне
нието въ Варненския скржгъ. 

4. Избира седемъ члена комисия въ съ-
ставъ, Окр. съветници: Д. Вълкановъ, 
Илия Ангеловъ, Б. Михалевъ, М. Русевъ, 
Д Ко.ивъ, Ат. Ивановъ и Юр. Ивановъ, 
която да разпредели отпустнатата отъ окр. 
каса помощь 2ОО: 0 лена оъраамерно между 
пострадалите отъ наводнението общини. 

5. Да се ходатайствува предъ прави
телството да разреши отпущанието на зае
ми отъ Българската Земледълческа Банка, 
на пострадалото отъ наводнението населе
ние, подъ гаранцията на самото правител 
ство. Размера на заемите и срока на из-
плащанието да се опредълятъ отъ избра
ната комисия за раздаванне на помощите 

РЪШЕНИЕ № 66 

Разглеждание доклада на постоянното 
присжтствие отъ 29-п того подъ № 4568. 

Председателя прочете доклада на по
стоянната комисия отъ 29-й того подъ 
№ 4568 съ който, като донася до знанието 
на Съвета, че презъ 1909 год. еж биле 
отпуснати на управлението на болницата 
„Парашкева Николау" въ гр. Варна една 
сума отъ 4000 лева безлихвенъ заемъ огъ 
окр каса, която бп требвало да бжде из
платена отъ редовните приходи на болни
цата, които предполагали да постжпятъ отъ 
фонда образуванъ за издръжката и, обаче 
немало е възможность и до сега да сто-
рятъ това още повече по невъзможность 
болницата сега се издържа отъ градски 
средства, моли почитаемия Окр. Съветъ 
да се занимае съ тоя въпросъ и определи 
какво да се прави по нататъкъ съ тоя 
дългъ къмъ Окр. каса. 

Д. Шнковъ: Изкавва желание щото от
пуснатата помощь на болницата Парагя-

. кева Николау отъ 4О0О лева отъ окр. каса 
да се опрости и счита за нзпредъ като 
безвъзвратно дадена тъй като тая болница 
е била една отъ ония която е помагала най 
много на населението отъ окржга. Дори в 
миналата година тамъ беха настанени презъ 
време на войната повече отъ холеристите. 
Намира, -че тя като едно благодетелно и 
хуманно заведение заслужава да и се опро-
стятъ даденпгЬ и взаимообразио 4000 л^ва 
уверенъ че съ това ще услужи на самата 
болипца ще я насьрдчимъ вь дъйное^а и 

"като и безь съмнение ще получимъ благо-
дарвостьта и. 

Д-ръ П. Ранковь; Капитали; в на бол
ницата „Парашкева Николау" зная, че еж 
въ Росия внесени въ РускнгЬ дружества 
отъ завещателя имъ ,Парашкева Николау" 
възъ основа на конто капитали е основана 
и самата болница, обаче сп>рсдъ сведения 
тия руски дружества подъ разни предлози 
не еж искали да отпуснатъ суми:е на бол
ничното управление, следов телно и болни
цата се видела въ невъзможность при лип
са на средства да фуакционпра. Понеже 
Градската общпна като е забЬлезала, че по 
липса ва средства ще се затвори едно бла
годетелно заведение тя се е ангажирала и 
днесъ съ рискъ на материални средства 
подържа тая болпицч За насъ не остава 
нищо друго освенъ да опростимъ дадената 
взаимнообразна сума отъ 4ООО лена и да 
е считаме като дадена безвъзвратно. 

В. Велевъ: Намира и одобрява изказа
ното по-горе мнение да се опрости сумата 
като забелезва, че такова опрощение не 
било искано отъ управлението на болницата 
и че би требвало да се поиска то при това 
управлението на въпросната болница което 
се състояло отъ наши лекари требвало да 
се погрижи и събере въпросната сума, 
както и капиталите на тая болница за из
дръжката и. 

Д. Вълкановъ: Подържамъ изказаното 
мнение отъ р. Шикова, като парите дадени 
взаимообразно на болницата да се опрос-
тятъ и да се зачитатъ като дадени безвъз
вратно. 
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Д. Шиковъ: Хората които СА подпж-
салн задължението въ полиците за 4.ООО 
лева къмъ окрльга, искали СА да услужатъ 
до момента на изтеглювание капиталите 
си болницата, които е& доста големи и 
еж, въ Руските банки, не еж виновни въ 
случая. Не требва да искаме молба отъ 
настоятелството и болницата за опроща-
вавие сумата. 

П. Елрецовъ; Болницата се подържа 
«ега отъ Варненската Градска община ииа 
25 и повече легла. Днесъ тя услужва най 
много на окр&га затова се присъедпвява 
къмъ мнението на Шикова ла се опрости 
сумата 4ООО лева и се зачете като дадена 
безвъзвратно Допуща се наскоро може 
би болницата да изтегли своите капитали, 
обаче ние требва да оставимъ свободна 
болницата да помага на населението. 

Юр Ивановъ и Б. Велевъ; Подържатъ 
мнението на г. Шикова. 

Председателя: Понеже никой не иска 
думата да говори повече по въпроса по-
лагамъ предложението на г. Шикова на 
гласувание. 

Гласувано, Окр. Съветъ 

Р Ъ Ш И : 

Дадените презъ 1909 год.взаимообраз-
но на болницата Парашкева Ннколау 
4ООО лева отъ окр. каса безлихвенно да 
ее считатъ като дадени безвъзвратно и се 
заличатъ отъ вземанката на окрлга, като 
едновременно се освободятъ отъ отговор-
ность и частнит* лица гаранти подписавши 
за получаванието на тая сума. 

РЪШЕНИЕ № 67. 

Порицава ее окр. еъв&гвикъ Д. Шн-
ковъ за нхнесена обида на окр. съвът-
никъ Йв. Аваляковъ. 

Следва. 

Варненска Окръажна Постоянна Комисия 

О Б Я В Л Е Н И Е 

№ 2767 
гр. Варна, 24 Юлий 1915 год. 

Варненската Окржжна Постоянна Коми
сия обявява на интересующнте се, че про
дава по доброволно съгласие около 140 
куб. метра върбови дървета, складирани въ 
окръжното стопанство „Ов. Константпнъ". 

Желающите да ги купятъ се поканватъ 
да предложатъ цените си най-късно до 
7-й Августъ т. год. 

Отъ Комисията. 

Н и к о л а е в с к а О б щ и н а 

О Б Я В Л Е Н И Е 
№ 1641 

с Николаевка, 15-й юлий 1915 год. 

Съгласно протокола Д5 26 отъ т. год., 
на Николаевското Училищно Настоятелство, 
обявявамъ на интересующнте се, че на 9 й 
Августъ т. год, отъ 2 — 4 часа следъ 
об1дъ, въ общинското управление ще се 
призведе публиченъ търгъ съ явно надда
ване, яа отдаването подъ наемъ училищ
ното кафене въ с. Николаевка, за време 
отъ 15 й Августъ 1915 година до 15-й 
Августъ 1917 година. 

ЖелающигЬ да го наематъ да се явятъ 
въ опред4лемия день и наддаватъ. 

Депозитъ се иска 5 % , отъ първона
чалната цена 100 лева годишенъ наемъ. 

Кметъ: В. Стояновъ 

Секр.-бирникъ; А. Стойковъ 



Стр 8 Варненски Общински Веетнпкъ Брой 14 

Яйленско Селско Общинско Управление 

О Б Я В Л Е Н И Е 

№ 2390 
с. ЯОла, 17 Юлий 1915 год. 

Яйлевското Селско Общинско Управле
ние, Варненска околия, обявява, че въ кан
целарията му на 5 Августъ т. год. отъ 9 
до 11 часа преди обедъ ще се произведе 
търгъ за отдаването подъ наемъ Петрон-
ската училищна нива „Край-дозята« отъ 
47*0 дек. за едпнъ периодъ отъ 5 години, 
считано отъ 1-й Септемврий 1915 год. до 
1-й Септемврий 1920 год. 

Чл. чл. 11 14 отъ закона за общест
вените предприятия еж задължителни за 
конкурентите. 

Тържните книжа еж на разположение. 
Желающите могатъ да ги прегледатъ 

всеки присжтственъ день и часъ въ об
щинското управление. 

Исканий залогъ е б°/0. 

п. Кметъ; Ив. Георгиевъ 

Секр.-бирникъ: Ж. Венковъ 

Аджемлерско Сел. Общ. Управление 

О Б Я В Л Е Н И Е 

Л? 1714 
с. Аджемлеръ, 27 Юлнй 1915 г. 

На основание протокола на разграни
чителната комисия ръшението № 2/4 отъ 
т. г. на общинския съветъ, утвърдено съ 
запов*дь Лв 1412 отъ 26 Май т. г. на ми
нистерството на земзеделнето и Държав
ните амоти, общинското управление обя

вява за знание чл. на 2 Септемврий т. г. 
въ с. Инджи-кьой отъ 9 до 11 часа преди 
обедъ ще се произведе търгъ съ явна кон
куренция за продажбата на 1200 кв. м. 
праздно место заграбено отъ Костадинъ 
Райковъ отъ селската мера находища се 
въ землището на село Инджикьой, шест-
ностьта „Орта-чалъ1. 

Желающнте да го купятъ да се явятъ 
него день н часъ и наддаватъ. 

Сумата ще се брои отъ купувача вед
нага следъ спършвание на търга. 

Искания залогъ е 5 % 

Кметъ: Г. Ст. Апостоловъ 

Секр.-бирникъ: М. Хрпстовъ 

Е л е с ъ - ф а к ж н с к о К м е т с т в о . 

О Б Я В Л Е Н И Е 
№ 1065 

с. Елесъ-факж, 18 Юлий 1915 год. 

Понеже обявения търгъ за продажбата. 
на маломерните места не се съсюя, то на 
10, 11, 12, 13 и 14 Августъ т. г. ще се 
състои втори търгъ. 

Първоначалната цена е 45 лева надекаръ 

Искания залогъ 5 % върху първона
чалната оценка. 

Тържните книжа могатъ да се видятъ 
всеки присжтственъ день въ общинската 
канцелария. 

Кметъ: П. Стояновъ 

Секр.-бирникъ: П. Железковъ 

Печатница „Войнявовъ* — Варна. 


